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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésről szóló 2012. évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli
választ igénylő kérdést kívánok intézni a Nemzeti Erőforrás Minisztériumot vezető
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Támogatni fogja-e a kormány, ha az Országgyűlés kormánypárti többsége szolgálati
járandóságot maximálni kívánja? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön, az általam feltett „Meg fogja-e szüntetni, illetve tervezi-e csökkenteni a kormány a
szolgálati járandóságot?” című , K16451 . számú írásbeli kérdésemre, 2012 . április 5-én azt a
választ adta, miszerint a kormány nem tervezi a szolgálati járandóságnak sem a
megszüntetését, sem a csökkentését .

Azóta azonban a hozzám eljutott hírek szerint, a jól bevált kormányzati módon, önáll ó
képviselői indítványként fogja valamely kormánypárti képviselő benyújtani azt a javaslatot ,
amelyben a minimálbértől nem sokkal nagyobb összegben kívánja majd maximálni a
szolgálati járandóságot .

Ebben az esetben, formálisan a kormány „moshatja kezeit”, hiszen látszólag nincs köze, é s
nincs ráhatása sem az önálló képviselői indítványra, és annak az Országgyű lés kormánypárti
többsége általi megszavazására. Szabály szerint, érdekképviseleti egyeztetésre ,
véleményeztetésre, magyarán, a nemzeti konzultáció egy formájára sem kell bocsájtani a z
ilyen javaslatokat .



Természetesen, senki nem fogja elhinni, hogy az intézkedés és kezdeményezés nem a
kormánytól származik, így, amennyiben a kormánynak valóban nincsenek ilyen szándékai ,
mindez nem lehet érdeke sem.

Annál is inkább, mert a szolgálati nyugdíjak megadóztatása, és járandósággá alakítása így i s
szerződésszegésnek minősül az állam részérő l, amellyel több ezer családot hoztak kilátástala n
helyzetbe, lehetetlenítettek el a tervezett vagy már megtörtént hitelfelvételek kapcsán, akár az

eddig állam által garantáltan vállalt juttatásaik csökkentése révén, akár a járandóságnak, min t
jövedelemnek a banki szabályok szerinti hitelfedezetre alkalmatlansága miatt .

A sokat hangoztatott senior állomány és munkavégzés, ahova vissza kívánták terelni a még
aktivizálhatónak tartott állományt, a gyakorlatban nem működik. Tehát, hiába is akart
valamely rendvédelmi nyugdíjas dolgozni, a kormány, ígéretével ellentétben, nem adott nekik
munkát .

A járandóság melletti keresetkorláttal és fekete munka esetén járó szankciókkal (járandóságra
jogosultság elvesztése) együtt a szolgálati járandóság maximálása egyértelműen és
törvényileg nyomorra, lakáshitelesek esetében hajléktalanságra kötelezi a sok esetben mé g
kiskorú vagy felsőoktatási intézményben tanuló, keresőképtelen gyermekeket nevelő
családokat .

Ennek a társadalomra nézve beláthatatlan következményei lesznek, mely senkinek nem lehet
érdeke.

Tisztelt Miniszter Úr !

Hagyni fogja-e a kormány az Országgyűlés Fidesz-KDNP kormánypárti többségének, hogy
maximálják a szolgálati járandóságot? Fentebb említett, 2012 . április 5-i válaszának tartalm i
hitelességében bízva : hogyan kívánják az esetlegesen felmerül ő fenti helyzetben megvédeni a
járandóság jelenlegi szabályozását ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . október 10 .
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